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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana w zwi¹zku z od³o¿eniem budowy drogi ekspresowej S8 na odcinku Bia³ystok –

Warszawa w województwie podlaskim.
Planowana inwestycja jest kolejnym etapem budowy drogi ekspresowej przebiegaj¹cej od Wroc³awia

do Bia³egostoku, która ma ³¹czyæ nastêpuj¹ce aglomeracje: wroc³awsk¹, ³ódzk¹, warszawsk¹ oraz bia-
³ostock¹.

W województwie podlaskim odcinek podlegaj¹cy budowie przebiega od miejscowoœci Je¿ewo do ob-
wodnicy miejscowoœci Zambrów oraz dalej, do granicy z województwem mazowieckim. Oba fragmenty
mia³y powstaæ do 2014 r. Droga na odcinku Bia³ystok – Warszawa jest po³¹czeniem tranzytowym,
w zwi¹zku z tym jest bardzo ruchliwa i – co za tym idzie – bardzo niebezpieczna. Niemal co tydzieñ zda-
rzaj¹ siê na tym odcinku œmiertelne wypadki samochodowe. Uwa¿am, ¿e modernizacja tego odcinka
drogi jest absolutnie niezbêdna i nale¿y j¹ przeprowadziæ jak najszybciej.

W zwi¹zku z tym chcia³bym siê dowiedzieæ, kiedy powy¿sza inwestycja zostanie zrealizowana i dla-
czego tak póŸno.

Z powa¿aniem
Bohdan Paszkowski




